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Norsk Retrieverklubb       
Avdeling Gjøvik/Lillehammer         Aktivt hundeliv 

 
 

Styremøte 09.12.2019 på Vertshuset på Biri 
 
 

Til stede: Erik, Malin, Hege og Marianne 
Forfall: May Britt, Kevin og Arne 
 
 
39/19 – Innkalling og saksliste 
 

• Godkjent.  
 
 
 
40 og 41/19 – Gjennomgang av møtereferat 
 

• Det var ingen innvendinger på de to siste referatene.  
 
 
 
42/19 – Faste saker 
 

• Status WT pinsen 2019/2020 
 

Arrangementet i pinsen 2019 gikk med stor overskudd på ca. kr. 25.000,-  
Fordeling av overskuddet mellom arrangørene:  
- Avd. Kongsvinger 60% 
- Avd. Midt-Hedmark 20%  
- Avd. Gjøvik/Lillehammer 20% 
 
Arrangementet i pinsen 2020 blir på Birkebeineren Skistadion, siste helga i mai 
første i juni.  
Vi trenger mange medhjelpere. Vår avdeling blir hovedarrangør med Midt-Hedmark 
og Kongsvinger som medarrangører. 
 
 

• Status Utstillingskomiteen 
 
Vi kunne tenkt oss å ha en utstilling på vårparten også, om vi finner et egnet sted å 
ha det innendørs. Søkt om utstilling i 2021 – lørdag 21. august 
 
 

• Status Jaktkomiteen 
 
Hege sliter fortsatt med data-programmet ang jaktprøven i høst, mangler noen 

http://retrieverklubben.no/gjovik-lillehammer/
http://retrieverklubben.no/gjovik-lillehammer/


Norsk Retrieverklubb Side 2 

 

 

godkjenninger. Mangler utbetaling fra NKK. Arnulf må purres opp for å få godkjent 
BK-prøva på vårparten der han var prøveleder. 
Nytt medlem i jaktkomiteen fra nyåret, Kari Åmot.  
Avtalt at Heidi Kvan har jaktkurs for avdelingens medlemmer 9.-10. juni 2020. Hun 
har også sagt seg villig til å ha kurs for oss i april 2020 men usikkert om vi da har 
barmark i distriktet til denne tiden. 
 
 

• Status Kurs 
 
Malin avventer fortsatt svar fra Maren Teien ang kurs. 
 
Marianne hører med Beate om å holde valpekurs på nyåret. Vi spør om å få leie 
hallen til Turid Hovland i Saksumsdal. 
 
Marianne hører med Turid Hovland om å holde introkurs i smeller.  
 
Hege hører med Cathrine ang kurs på Gjøvik, og sjekke sted å ha det innendørs.  
Hverdagslydighet-kurs.  
 
Beate har sagt seg villig til å ha blodsporkurs for oss til våren igjen. Erik hører med 
Beate ang blodsporkurs og tidspunkt.  
 
Vi ønsker å ha en klubbkveld på Bakken Hundesenter, ang kommunikasjon mellom 
hunder, hvor medlemmene kan ha med egen hund eller komme uten hund.  
 
 
 

• Status Økonomi / Regnskapsprogram 
 
Vi ligger an til underskudd og det skyldes i all hovedsak avlyste jaktprøver i 
september. 
Det mangler en del innbetalinger fra NKK etc. så oversikten er ikke klar. Men vi har 
gjort mange investeringer i år, kjøpt mye vilt, dummyer, skudd, nettbrett til utstilling 
blant annet.  
Innkjøpene til årets prøver kan benyttes til neste års jaktprøver så da vil 
sannsynligvis økonomien se betydelig bedre ut.  
 
 
 
43/19 – Oppsummering julemøtet 
 
Vi er godt fornøyd med oppmøtet på julemøtet, det var 12 medlemmer i tillegg til 
styret.  
Foredraget om kommunikasjon var veldig bra og det var stemning blant de 
fremmøtte om å holde en medlemskveld hos Bakken Hundesenter på nyåret. 
 
 
 
 
 



Norsk Retrieverklubb Side 3 

 

 

 
44/19 – Oppdatering årsplan 2020 
 
Vi gikk gjennom årsplanen og oppdaterte denne.  
 
 
 
45/19 - Ringsekretærkurs i NKK 
 
Det er et ringsekretærkurs med påmeldingsfrist 15.02. Vi ønsker å utdanne 
ringsekretærer som vi kan ha nytte av ved utstillinger framover. Legger ut info om 
dette på hjemmesiden. 
 
 
 
46/19 - Innsendt sak til Hovedstyret angående regler for tilbakebetaling av 
påmeldingsgebyr ved hundens død 
 
Avdelingen hadde sendt inn en sak til hovedstyret om å få lagt inn en setning i 
utstillingsreglementet om at utstiller får refundert 75% av avgiften ved hundens død, 
legitimert ved veterinærattest. 
Svar: Hovedstyret syns det er en fin praksis at det blir refundert en del av 
påmeldingsavgiften om en hund er død. Men de mener problemet er så lite at de 
ikke ser grunnlag for å sende dette inn til NKK. 
 
 
47/19 - Arrangementskomite WT2020/2021  
 
I pinsen 2020 skal avdelingen være med å arrangere WT-testen som skal gå lørdag 
30. mai. Utstillingen og festmiddagen i forbindelse med klubbens 60 årsjubileum skal 
andre holde tak i. 

- Vi må få plass endelig teknisk arrangør-avtale. 
- Vi må få på plass prøveledere, dommere, prøve å få med oss medlemmer, 

oppdrettere osv som medhjelpere. Vi trenger mange til å hjelpe til.  
- Jaktkomiteen og Erik har et møte i januar og prøver å planlegge litt, ha en 

idedugnad. 
 
Vi har fått beskjed fra Retrieverklubben om å se oss om etter egnet sted for 
pinsearrangementet i 2021. Gjøvik og Øverbyområdet kan være aktuelt. 
 
 
48/19 - Kontaktmøte januar 2020 
 
Erik drar på kontaktmøtet 18.-19 januar. Vil ha med en til og hører med May Britt, evt 
Hege.  
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Oppfølgingssaker: 
 
08/18 Mulighet for leie av hall/ridehus el lignende. 

- Vi har hatt en befaring på Biri v/Malin og May Britt 
- Vi har mulighet for et sted på Gjøvik. Erik, May Britt og Malin har vært på 

befaring og avdelingen kan ta over leieavtalen/kjøpe klubbhytta for området 
Gjøvik Hundeklubb har på Øverby. Vi må få vite utgiftene ved å ta over dette 
stedet før vi gjør noen avtale.  

 
 
29/18 Klubbtreninger med fast instruktør på Gjøvik  

- Avsluttet 
 
 
33/18 Utstilling/Klippekurs  

- Det er ønskelig med et klippekurs i høst, vinter, vår, samt 
utstillingstreninger. Avsluttet – tas med i planleggingen for kurs i 2020 
 
 
21/19 Invitasjon til samarbeid om kurs etc. v/Malin, May Britt, Erik 

- Avsluttet 
 
 
EB saker: 
EB02-2019 Innvilget søknad om prøvelederutdannelse TJP 
 
 
 
Antall medlemmer pr dato: 142 stk 
 

 
 
 
Referent 
Marianne Wottestad 


